




Der er fra veteranklubben sponsoreret penge til 
evt. nye lynhytter. Bliver det til noget? 

Ole J. : Der er endnu ikke sket noget vedr. hyt-
terne. Vi har afventet svar på vores ansøgning 
ved Elro-fonden. Desværre er der for nylig 
kommet afslag på denne. 

Pengene fra veteraner står separat i vente-
positition. 

Generalforsamlingen godkendte budget og 
kontingent. 

5. Forslag fra bestyrelsen Der var ikke på forhånd indvarslet forslag fra 
bestyrelsen. 

6. Forslag fra medlemmerne Spørgsmål/kommentarer fra forsamlingen: 

1. Forslag fra Peter F. Thøgersen vedr.

baneudvalgets sammensætning.

Peter Thøgersen begrundede mundtligt sit
forslag.

Ole Jensen besvarede.

Det er vedtægtsbestemt at bestyrelsen

vælger formænd for de forskellige ud-
valg.

Herefter sammensætter formanden sit ud-
valg, der godkendes af bestyrelsen.

Da Peter Thøgersens forslag ikke er ud-
formet som forslag til en vedtægtsæn-
dring, kan det ikke behandles på general-
forsamlingen.

Forslaget blev derfor sendt videre til ba-
neudvalget. Forslagsstiller udtrykte til-
fredshed hermed.

7. Valg af bestyrelsesmedlemmer og sup- På forhånd er følgende kandidater indvarslet til 
pleanter. en bestyrelsespost: 

På valg er:

Rita Kirkegaard (modtager genvalg) I. Ruben Leonhardt

Peter Mosdal (modtager genvalg)

Ivan Mejrsk (modtager genvalg) Da der ikke opstillede flere kandidater, blev der 

Marianne Jensen (modtager ikke genvalg) ikke kampvalg. Forsamlingen valgte Ruben L. til 
den ledige bestyrelsespost, og godkendte genvalg 
for de øvrige bestyrelsesmedlemmer på valg. 

Efter generalforsamlingen konstituerede den nye 
bestyrelse sig. 




